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Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

8-2015 

Dato 

2. november  2015 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Brian Hyldig 

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Christiansen. Brian Hyldig.. Karen Kjær. Lisbeth Johansen. Lone Varming. Michael Thomsen. Rikke Løhr. Thomas 

Naur Olsbro. Pernille Kjellberg. Bo Søndergård. Elevråd 
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Rikke Løhr, Thomas Naur Olsbro, Lisbeth Johansen 

Næste møde (tid/sted) 

1.december kl. 19:00 

 

 
 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1  • Opfølgning fra sidst Brian 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.05 – 19.40 

3 I • Indeklima 

status 

. 

 

 

 

 

 

BS, alle 19.40 - 19.50 

4 I, D • Skole/hjem-samarbejde  

Orientering og diskussion om skole/hjem-samarebndjet set fra 

skolens og hjemmenes side 

 

 

 

 

 

 

BS, alle 19.50 - 20.10 

5 I, D • SFO 

Orientering om SFO'ens virke. George Bachous indbydes- 

 

 

 

 

 

BS, alle 20.10 - 20.40 

6 I • Eventuelt 

 

 

 

Alle 20.40 – 21.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0:  

Godkendt 

 

Punkt 1:  

Kys og Kør - se under formanden. 

 

 



 

Punkt 2:  

Elevrådet 

Ej til stede 

Pædagogisk Råd 

Vi har haft Syng Dansk-dag, Genplant Planeten, forfatterbesøg, teaterarrangement for overbygningen, 

Halloween på biblioteket og skolefotografering. 

Grundskolen skal have Tal med Omtanke-dag/Fri for Mobberi på onsdag. 

Kommende arrangementer: Læse-konkurrence, avis-arrangement og elevernes input til kultur- og 

bevægelsespark.  

Vores elever får ros for deres gode opførsel, når vi har gæster. 

MED-udvalg  

Intet møde siden sidst 

Formanden 

Der planlægges Kys og Kør til d. 23/11. 

Brian og Lone deltager i "Det gode børneliv". 

Ledelsen 

To nye lærere ansat efter efterårsferien. 

Orientering om politianmeldelse. Snak om procedurer.  

Økonomien ser bedre ud end forventet i slutningen af regnskabsåret. Skolebestyrelsen bakker op om 

indhentning af tilbud til lyddæmpning af gangene på gl. side. Ligeledes investeres nogle penge i IT.  

Tal med Omtanke og Fri for Mobberi-dag i grundskolen på onsdag. 

Mellemtrin og overbygning inviteres til at komme med input til Høng Kultur- og Bevægelsespark.  

Orientering om Genplant planeten.  

    

Punkt 3:  

Hanne Dollerup har henvendt sig til chefen for Ejendomsservice med ønske om snarlig action.  

Bo S. henvender sig løbende til Niels Erik Dandanell mv. 

Skolebestyrelsen vil henvende sig vedr. indeklimavanskelighederne til næste niveau. Det besluttes d. 23. 

november, hvad der videre skal ske. 

 

Punkt 4:  

Der er et årligt forældremøde og to årlige skole-hjem-samtaler.  

Forældremødet skal ligge om aftenen. 

Diskussion om mulighed for mere fleksible skole-hjem-samtaler - hvor det bliver mere efter behov. F.eks. 

1 fast samtale for alle hjem pr. år + efter behov. 

 

Punkt 5: 

George Bachous fortalte om SFO Trekløveren. Der er ca. 160 børn tilmeldt. Der er 11 medarbejdere ansat. 

Der tilbydes stadig aktiviteter i SFO, men ikke så massivt som tidligere, da eleverne kommer senere og er 

mere trætte end tidligere. 

Pædagogerne står for understøttende undervisning, lektiecafe, læsebånd mv. i indskolingen. 

Nogle pædagoger kæmper stadig med at finde deres ståsted, når de står for undervisningen i skoleregi.  

SFO arbejder med muligheden for at køre i svømmehallen med børnene.  

I Høng SFO er vinduer og døre ved at blive skiftet ud. Det kan mærkes på indeklimaet til den gode side.  

 

Punkt 6: 

Næste møde er d. 1. dec. Der vil blive en let jule-anretning. Så husk afbud i god tid. 

Punkt på næste møde: Der er 3 på valg til forårets skolebestyrelsesvalg. 

Michael har fået en henvendelse fra en forælder, der mener, at udvalget i frokost-salget er for usundt. 

Diskussion om udvalget og om information om sund kost til forældre.  

Snak om registrering af elevfravær.  

 


